
 
 
 
 
 
 
ACTA DEL CONSELL DE DISTRICTE EST 
 
 
Data: 01 de desembre de 2021 
Hora: 18 h 
Format: Presencial i telemàtica 
Lloc: Sala de Plens Ajuntament 
 
 
Hi assisteixen: 
 

 Montse Navarro 
 Sonia Ceballa 
 Carlos Alberto Garcia 
 Juan Roncero 
 Jordi Canyís 
 Sixt Oriol Llenas 
 Francesc Pardo 
 Silvia Berral 
 Maria Antònia Roteta Milà (Associació de Veïns del Casc Antic) 
 Raquel Vizcaya (Associació de Veïns La Unió) 
 Francisco Vera 
 Rosa (Amics del Ball de Saló) 
 Joan Ros (Sant Boi Comerç) 
 José Sánchez García 
 Amor del Álamo (Associació de Veïns La Unió) 
 Pilar Parras (Associació de Veïns La Unió) 
 Isabel Herrero (Associació de Veïns La Unió) 
 Silvia Piernas 
 Jaume Sans 
 Miguel Ángel Rodriguez 
 Jesús Sanz  (vicepresident del Consell de Districte) 
 Mireia Mendoza (vicepresidenta del Consell de Districte) 
 Encarni Cazalla (vicepresidenta del Consell de Districte) 
 Daniel Martínez (regidor de Participació Ciutadana, Transparència, 

Associacionisme i Bon Govern. Transició Energètica i Hídrica i Tinença 
Responsable i Benestar dels Animals) 

 César Thovar (regidor del Districte Est i president del Consell) 
 Cisco Muñoz (tècnic de districte) 

 
S’excusen: 
 

 Ruth Vilà 
 Toni Juarez 
 Victor Luna 

 
 



Ordre del dia: 
 

1. Aprovació de l’acta anterior. 
2. Informació de l’estat de les comissions (Comissió de Mobilitat, Comissió de 

Convivència al Nucli Antic, Comissió de Foment de la Participació) 
3. Campanya municipal sobre la tinença responsable d’animals. Daniel Martínez 

Redondo. Regidor de Participació Ciutadana, Transparència, Associacionisme i 
Bon Govern. Transició Energètica i Hídrica i Tinença Responsable i Benestar 
dels Animals 

4. Aclariments sobre la normativa d’elecció de càrrecs a la vicepresidència. 
5. Planificació de trobades del Consell al 2022. Establir prioritats en relació amb 

els temes que generen més interès. 
6. Precs i preguntes. 

 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
Jesús Sanz, en qualitat de vicepresident del Consell, dinamitza la sessió.  
 
1.- Aprovació de l'acta de la sessió anterior  
 
S’aprova l’acta del consell del dia 07 de juliol de 2021. 
 
 
2.- Informació de l’estat de les comissions (Comissió de Mobilitat, Comissió de 
Convivència al Nucli Antic, Comissió de Foment de la Participació) 
  
El regidor César Thovar, com a membre del grup motor, resumeix la feina feta per part 
de la Comissió de Convivència. Tal com es va sol·licitar en la primera reunió, s’han 
incorporat el tècnics de mediació de l’Ajuntament de Sant Boi per tal de dinamitzar 
l’espai i facilitar l’entesa entre les diferents parts implicades. D’ara  endavant seran els 
tècnics especialistes en mediació els que dinamitzaran les sessions i ens guiaran al 
llarg del procés com a especialistes en la resolució de conflictes. La seva proposta 
consisteix en fer reunions preparatòries prèvies amb els col·lectius implicats 
(restauradors, veïns, clients, policia, etc.) abans de fer una sessió conjunta amb 
tothom per tal de cercar acords. 
 
Alguns assistents mostren el seu desacord pel canvi de denominació de la comissió i 
per la planificació de reunions feta pel grup motor sense haver consultat tots els 
membres de la comissió. 
 Cisco Muñoz explica que a l’anterior reunió es va demanar constituir un grup motor 
format pels mateixos implicats per tal de fer les tasques de planificació i convocatòria, 
tal com s’ha fet a altres comissions, però en aquesta ocasió ningú va voler assumir 
aquest paper.  
Davant d’aquesta situació inèdita i del suggeriment, per part d’alguns assistents, que 
aquesta comissió estigués dinamitzada pel mateix Ajuntament, l’equip del Districte 
assumeix aquesta tasca i passa a planificar les reunions tal  com ho fan els grups 
motors d’altres comissions. 
En relació amb el canvi de nom s’explica que actualment les sessions estan centrades 
en la convivència i que es tracta d’un canvi de nom temporal per tal de no generar 
malentesos sobre els continguts de treball d’aquest espai entre els potencials 
assistents.  
En el moment  que comencem a tractar altres continguts recuperarem la denominació 
original: Comissió de Comerç, Hostaleria i Veïnat al Nucli Antic. 
 



Mireia Mendoza, com a membre del grup motor, ens fa devolució de la tasca feta per 
la Comissió de Foment de la Participació. Explica que fins ara s’han fet 2 reunions 
en les quals s’ha analitzat com es pot promocionar, entre la ciutadania, la participació 
al Consell de Districte i les comissions que en formen part. Actualment s’estan 
dissenyant diverses metodologies i en les pròximes reunions s’espera poder concretar 
accions. 
Raquel Vizcaya, com a part del grup motor que dinamitza aquest espai, ens posa al 
dia de les reunions portades a terme per la Comissió de Mobilitat. Explica que aquest 
espai neix arran d’una problemàtica concreta d’un carrer molt estret del nucli antic amb 
molt trànsit de vehicles en hores punta. L’objectiu de la comissió és treballar temes 
relacionats amb la mobilitat que afecten directament el Districte Est (carrils bici, 
planificació del trànsit, etc.). Les trobades d’aquesta comissió tenen lloc un cop al mes 
i volen que les propostes que facin es puguin concretar després de presentar-les als 
tècnics de mobilitat.  
 
 
3- Campanya municipal sobre la tinença responsable d’animals.  
 
El regidor Daniel Martínez Redondo, regidor de Participació Ciutadana, Transparència, 
Associacionisme i Bon Govern,. Transició Energètica i Hídrica i Tinença Responsable i 
Benestar dels Animals inicia la seva presentació. Annexem en l’enviament 
d’aquestaacta la seva presentació en PDF. 
 
Torn de preguntes: 
 
En relació amb la seva presentació, el regidor contesta algunes preguntes dels 
assistents i alhora recull algunes propostes interessants, algunes de les quals ja 
incloses en la gestió d’aquest tema: 
 

 Un dels assistents pregunta si tots els policies tenen un lector per llegir les 
dades dels xips que identifiquen els gossos. El regidor Daniel Martínez pren 
nota de la pregunta i es compromet a fer arribar la resposta a tothom 
(Adjuntem, en l’enviament d’aquest correu, la resposta a l’annex 2) 

 Es demana al Regidor que es tingui en compte la necessitat de separar els 
gossos grans dels petits. El Regidor comenta que de les 6 zones, 3 ja estan 
separades per gossos grans i petits, de les altres 3, la de la Muntanyeta ja està 
previst ampliar i separar; i la del Saló Central està previst fer el trasllat a una 
altra ubicació i també es faran espais separats. L'única doncs que quedarà 
sense separar de les 6, serà la de C/Picasso. 

 Necessitat de més papereres a la ciutat per dipositar els excrements dels 
gossos. El regidor César Thovar explica que les papereres són un element 
complex dintre del mobiliari urbà i que, en algunes zones, l’increment de 
papereres dona peu a un mal ús, com per exemple llençar les bosses 
d’escombraries, cosa que acaba provocant l’aparició de plagues (rosegadors, 
paneroles, etc.).  

 S’alerta sobre la corrosió que els orins del gossos suposen per a la base dels 
fanals. 

 Es sol·licita que els agents de policia que controlin aquest tema s’adaptin als 
horaris en què els propietaris dels gossos els treuen a fer les seves 
necessitats. 

 Es pregunta sobre si els orins dels gossos es poden netejar de la via pública 
amb productes de neteja. El regidor pren nota de la pregunta i es compromet a 
fer arribar la resposta a tothom (Adjuntem, en l’enviament d’aquest correu, la 
resposta a l’annex 2) 



 Es sol·liciten les dades de gossos del Districte (les proporcionades pel regidor 
eren dades a nivell municipal). El regidor pren nota de la pregunta i es 
compromet a fer arribar la resposta a tothom (Adjuntem, en l’enviament 
d’aquest correu, la resposta a l’annex 2) 

 
 
4- Aclariments sobre la normativa d’elecció de càrrecs a la vicepresidència. 

 
Mireia Mendoza explica que la vicepresidència al complet es va reunir amb Antoni 
Xavier Fernández, cap de Participació, perquè els aclarís com funciona el criteri de 
paritat en relació amb l’elecció de càrrecs. Segons les seves explicacions el concepte 
de paritat s’estableix per garantir una representació paritària al Consell de Districte. En 
aquest sentit ens confirma que la interpretació que hem fet al Districte en els dos 
processos d’elecció que hem portat a terme ha estat correcte. Tot i això ens aconsella 
explicar bé, abans de cada votació, com aquest criteri pot afectar el resultat final.  
Una altra opció que comenta seria  incloure alguna especificació a les normes de 
funcionament del Consell sempre que aquesta no contradigui el mateix reglament. 
 
 
5- Planificació de trobades del Consell al 2022. Establir prioritats en relació amb els 
temes que generen més interès. 

 
S’obre un torn de paraules per proposar temes de cara a la programació de sessions 
del Consell al 2022. Les idees recollides són les següents: 
 

 El verd urbà. Estat, manteniment i possibles millores. 
 Finalitzar la sessió d’urbanisme que va quedar a mitges. 
 Els parcs infantils. 
 Monogràfic sobre els pisos del sector muntanyeta. 
 Retorn del procés participatiu del Puig del Castell. 
 El transport públic a Sant Boi.  
 L’Ateneu Santboià (aquest tema es va tractar al juliol del 2021) 
 Nou Casal al Barri Centre. 
 Presentació del nou model de policia de barri. 
 La Torre del Sol. 
 Variant de la C-245 
 Caserna i subestació elèctrica. 
 Galeries Gater. Entrada a Sant Boi. 
 Millores a plaça de la República. 

 
 
6.- Precs i preguntes 

Es valora positivament tancar el temps de les reunions però, des de La Unió es 
comenta que a les darreres sessions ens ha quedat un marge escarransit de temps 
per fer intervencions. Es proposa acotar prèviament el temps de les presentacions i 
controlar-lo durant la sessió,  de manera que quedi més equilibrat el temps disponible 
per a fer-les i per a les intervencions de les persones assistents.  Per agilitzar les 
sessions, estaria bé que les presentacions, powerpoints, intervencions explicatives de 
tècnics i regidors s'enviessin prèviament per correu als assistents per tal que 
coneguessin el contingut de la informació amb antelació i així es pugui dedicar més 
temps del consell al debat. 



Les presentacions monogràfiques són interessants sempre que facilitin la informació 
especifica del districte i dels barris que el conformen.  

Per últim demanen fer el seguiment de temes tractats a consells anteriors per saber de 
quina manera han evolucionat o s’han tancat:   

 Tancament de la sessió d’urbanisme que va quedar a mitges.  

 Retorn del procés participatiu del Puig del Castell.   

 Presentació o treball del nou model de policia de barri. 
 Etc 

 
 
Es tanca la sessió a les 20 hores. 


